



- ✓ 全程入住 5 钻酒店
- ✓ 亚特兰蒂斯水族馆观赏白鲸表演+美人鱼表演
- ✓ 船游三亚湾+啤酒饮料任喝+卡拉 OK
- ✓ 体验直升机 1km 之旅
- ✓ 南山佛教文化苑（含电瓶车）
- ✓ 槟榔谷黎苗文化旅游区（含电瓶车）
- ✓ 特色风味: 海南椰子鸡汤 | 南山素斋 | 龙虾鲍鱼海鲜餐

4 天 3 晚 三亚亚特兰蒂斯

（琼海/三亚）

TM4BAR 行程从 2026 年 11 月起适用

第一天 吉隆坡 - 琼海-三亚（机上用餐/晚餐）

酒店：三亚夏日酒店或同级 5 钻

集合于吉隆坡国际机场，办理登机手续后准备飞往**琼海机场**，然后接着游览【**三亚海昌梦幻海洋不夜城**】一集海洋文化、主题娱乐、美食购物及夜间演艺于一体的大型海洋主题度假区。这里拥有丰富的娱乐设施、特色街区及璀璨夜景，是三亚热门的网红打卡胜地，让您尽情感受滨海城市的夜晚魅力。随后返回酒店休息，迎接精彩旅程。



第二天 三亚（早/午/晚餐）

酒店：三亚夏日酒店或同级 5 钻

早餐后前往【**南山文化旅游区**】（含电瓶车）参拜矗立于南海之上的 108 米南山海上观音圣像。沿途梵音缭绕，环境庄严宁静，可近距离抱佛脚祈福，感受佛教文化的祥和与庄严。随后前往【**亚特兰蒂斯失落的空间水族馆**】欣赏丰富多彩的海洋生物，观看精彩的【**白鲸表演及梦幻美人鱼表演**】并打卡网红巨型鱼墙，留下难忘回忆。接着特别安排【**三亚湾游船体验**】一边欣赏三亚迷人的海岸风光，一边【**畅饮啤酒及饮料**】并可尽情【**欢唱卡拉 OK**】在轻松愉快的氛围中享受浪漫海上时光。



第三天 三亚（早/午/晚餐）酒店：三亚夏日酒店或同级 5 钻

早餐后前往【**槟榔谷黎苗文化旅游区**】（含电瓶车）景区始建于 1998 年，因两侧群山环绕、中间绵延数公里的槟榔谷而得名。园区由非遗村、甘什黎村、雨林苗寨及梦想田园四大主题区域组成，全面展示海南黎族、苗族的传统文化与民俗风情。其中，“黎族传统纺染织绣技艺”更被 UNESCO 列入《急需保护的非物质文化遗产名录》，是了解海南民族文化不可错过的代表性景区。特别赠送体验【**直升机 1KM 空中观光之旅**】从空中俯瞰海南热带风光，感受刺激难忘的飞行体验，留下独一无二的旅程回忆。（备注：如因天气或个人原因无法乘坐，恕不安排现金退款）

随后前往【**网红夜市**】自由游览，品尝海南特色小吃，选购当地手信，感受三亚热闹的夜晚生活氛围。

		
槟榔谷黎苗文化旅游区（含电瓶车）	直升机 1KM 空中观光之旅	网红夜市

第四天 三亚-琼海-吉隆坡（早/午/机上用餐）酒店：三亚夏日酒店或同级 5 钻

享用午餐后，送往琼海博鳌国际机场，挥别海南岛，飞返家园。

****购物站:** 海味，竹炭或者健康生活馆 (无强制消费)

*****推荐自费项目：** 三亚宋城千古情歌舞秀 **RMB320/大人或者小孩**

备注：

行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。

顾客需注意以下事项：在公司无法控制的情况下行程可能更改。

指定城市的住宿需视客房供应情况而定。

行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。

若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。

本行程及报价仅适用于持马来西亚护照之华裔人士。持其他国家护照者及其他马来西亚护照的友族人士，需另行加收相关费用，实际收费将依据个别情况而定。

4D3N SANYA ATLANTIS GETAWAY

(QIONGHAI / SANYA)

TM4BAR Itinerary start from Nov 2026

DAY 1: KUALA LUMPUR – QIONGHAI - SANYA (MEAL ON BOARD/D)

Hotel: Sanya Summer Hotel or similar 5*

Assemble at Kuala Lumpur International Airport and complete check-in procedures before boarding your flight to **Qionghai**. Upon arrival, transfer to Sanya and visit **[Sanya Haichang Fantasy Town]** a vibrant ocean-themed entertainment complex featuring marine culture, themed attractions, shopping, dining, and spectacular night performances. Stroll through the lively streets and enjoy the dazzling night scenery before transferring to the hotel for check-in and a restful night

DAY 2: SANYA (B/L/D)

Hotel: Sanya Summer Hotel or similar 5*

After breakfast, visit **[Nanshan Cultural Tourism Zone] (including electric buggy ride)** to pay homage to the magnificent 108-meter Nanshan Guanyin of the South Sea statue overlooking the South China Sea. Experience the peaceful Buddhist atmosphere and enjoy the opportunity to pray for blessings. Continue to **[The Lost Chambers Aquarium]** home to thousands of fascinating marine creatures. Watch the spectacular **[Beluga Whale Show]** and **[Mermaid Show]** and take memorable photos at the famous Giant Aquarium Viewing Panel. Later, enjoy a relaxing **[Sanya Bay cruise]** while admiring the beautiful coastal scenery. Complimentary **[beer and soft drinks]** are served onboard, and guests can sing their favorite songs with the onboard **[Karaoke]** entertainment.

DAY 3: SANYA (B/L/D)

Hotel: Sanya Summer Hotel or similar 5*

After breakfast, visit **[Binglanggu Li & Miao Cultural Heritage Park] (including electric buggy ride)**. Established in 1998, the park showcases the rich traditions and customs of the Li and Miao ethnic minorities through its four themed areas: Intangible Cultural Heritage Village, Ganshi Li Village, Rainforest Miao Village, and Dream Pastoral. The park is home to several national intangible cultural heritage treasures, including the Traditional Li Textile Weaving, Dyeing, Spinning and Embroidery Techniques, which have been inscribed by UNESCO on the List of Intangible Cultural Heritage in Need of Urgent Safeguarding.

Special Bonus: Experience an exciting **[1KM Helicopter Sightseeing Flight]** and enjoy breathtaking aerial views of Hainan's tropical landscape. *Remarks: In the event of adverse weather conditions or personal reasons preventing participation, no cash refund will be provided.*

In the evening, visit a popular **[Night Market]** where you can sample local Hainan delicacies, shop for souvenirs, and experience the lively atmosphere of Sanya's nightlife.

DAY 4: SANYA – QIONGHAI – KUALA LUMPUR (B/L/MOB)

After lunch, transfer to Bo'ao International Airport for your flight back to Kuala Lumpur, bringing your memorable Hainan holiday to a close.

***Shopping Stops: Seafood Specialty Store, Bamboo Charcoal or Health & Wellness Store (No mandatory spending required)**

*****Optional Tour: Romance of Sanya Performance RMB 320 per Adult / Child**

Remarks:

Itinerary may be adjusted subject to unforeseen circumstances or company policies.

Photo show in itinerary is only for reference.

Hotel accommodation is subject to availability.

Itinerary sequence may be altered.

Group merging may occur.

Refunds follow the terms and conditions.

This itinerary and the quoted prices are applicable only to ethnic Chinese holding a Malaysian passport. Additional charges will apply to holders of non-Malaysian passports and Malaysian passport holders of other ethnicities. The actual surcharge will be determined based on individual circumstances.